
 

 

Et Wakeup-Call !!! 
 

 

På den netop afholdte ordinære generalforsamling oplevede vi desværre endnu en 

gang, at et stort antal lejlighedsejere havde valgt at udeblive, uden at udstede en 

fuldmagt. 

Jeg og 2 øvrige bestyrelsesmedlemmer følte os presset til at tage et år mere i bestyrelsen, 

selvom vi helt klart og i god tid havde varslet, at vi ønskede at stoppe. Samt opfordret 

ejerne til at hjælpe foreningen, og dermed sig selv. 

Hvis vi ikke havde fået valgt en fuldtallig bestyrelse (formand + 4 medlemmer), ville 

konsekvensen blive, at foreningen ville gå i stå. At vi ikke kunne betale regninger, at vi ikke 

kunne igangsætte tagterrasserenoveringen og at vi ikke kunne reparere akutte skader. 

Dette ville kræve, at der på en efterfølgende ekstraordinær generalforsamling blev valgt 

en fuldtallig bestyrelse. 

Hvor blev de af, erhvervsejerne og de yngre, driftige medejere? Jeg går ud fra, at de ikke 

ønsker, at ovenstående konsekvenser indtræffer. Men det vil de, hvis der ikke bliver valgt 

en fuldtallig bestyrelse på næste års ordinære generalforsamling. 

Jeg hører gerne fra dig hurtigst muligt, hvis du vil hjælpe med til at vi ikke kommer ud i den 

situation til næste år. Så må vi sammen med den øvrige bestyrelse finde ud af, hvordan vi 

bedst kan støtte hinanden. 

 

 

 

Venlig hilsen 

 

Niels Torp Steffensen, 

Bestyrelsesformand 

 

 


